



何耀，苏州大学教授，博士生导师。国家杰出青年基金获得者，国家“万人计划”科技创新领军人才。何耀博士从 1999 年到 2007 年在复旦大学完成从本科到博士的修读；2007-2009 年和 2015 年分别在香港城市大学、中国科学院上海应用物理研究所和斯坦福大学开展博士后和访问学者的研究工作。研究兴趣主要包括：发展纳米光学平台，用于生物医学成像和传感分析检测，为疾病诊治提供新工具和新方法。已发表 SCI 学术文章 100 余篇，SCI 论文引用 9000 余次。获“江苏省科学技术奖”一等奖（排名第一）；担任《Frontiers in Chemistry》（nanoscience section）副主编，中国生物医学工程协会生物医学光子学分会副主任委员。

Prof. Yao He is the professor of Soochow University in China. He received his bachelor degree (2003) from Fudan University (China), and continued the graduate study (Master and Doctor) in Fudan University (China) in 2003-2007. During 2007-2009 and 2015, he worked as Postdoctoral researcher/visiting scholar in the City University of Hong Kong, Shanghai Institute of Applied Physics (Chinese Academy of Sciences), and Stanford University, respectively. He focuses on the development of nanoscale optical platform for bioimaging and sensing applications. He has authored over 100 SCI papers, with the number of SCI citations larger than 9000. He received the awards including the National Science and Technology Leading Talent Award, "Ten thousand talents plan" - "leading talents of scientific and technological innovation", the First prize of Jiangsu Science and Technology Award (Ranking first), and NFSC Distinguished Young Scholar Award. Currently, he serves as the Associate Editor of Frontiers in Chemistry (nanoscience section), and vice-chairman of the second biomedical photonics society of the Chinese society of biomedical engineering.